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内容概要

　　《2012全国专业技术人员职称外语等级考试专用教材·职称英语综合辅导训练：综合类（A、B
、C级）》包含如下网络同步教学内容：1.冲刺考试卷精讲，2.课程讲义，3.随堂练习，4.期末测评，5.
考前二模，6.添知赢题库，7.2012考试用书重点篇章强化课程。
　　为帮助考生快速提高职称英语应试能力，使考生通过自学，在短时间内一次性通过职称英语等级
考试，我们特别编撰了全国专业技术人员职称外语等级考试系列专用教材。
与此同时，为了帮助广大考生解决在自学过程中遇到的困难，职称外语等级考试系列专用教材均配有
完整的免费视频培训课程，以及课程讲义、随堂练习、期末测评、考前二模、添知赢题库等，使教、
学、练相结合，快速掌握考点，让考生职考之路更加通畅。
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章节摘录

　　1 Born in New Market, Ontario, Canada on January t7th, 1962 to a working class family, growing up poor was
tough for young Jim Carrey. While in his teens, he had to take a job as janitor when his father lost his job and he
had to juggle both school and work. School eventually lost out and he dropped out. He describes himself as being
very angry at this time in his life, yet one good thing came out of it. He developed a tremendous sense of humor to
help him cope and to shield his anger from the world.　　2 Jim Carrey got his big break in 1990, when he landed a
role on the hip new sketch comedy show "In Living Color" which boasted a cast of African-Americans and Carrey,
the sole white guy. While there, Carrey perfected many characters, most notoriously "Fire Marshal Bill" who always
went up in a blaze. The sketch was yanked when critics claimed that it encouraged kids to play with fire. The
controversy put Carrey's name in the headlines for the first time.　　3 He br　　ke into feature films, and into the
collective unconscious of the world, in one single successful year, 1994. It was the Year of the Funny Face. First
there was "Ace Ventura: Pet Detective", a surprise hit that show Carrey's now signature wacky style. Next came
"The Mask", a role that seemed tailor. Made for him and was a hit with audiences. As if he hadn't made an
impression yet, there was still "Dumb and Dumber " which was released during the holiday season and ended up on
top of the box office. Jim Carrey was in the limelight now and he hasn't looked back since. 　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《2012全国专业技术人员职称外语等级考试专用教材·职称英语综合辅导训练：综合类（A、B
、C级）》依据《全国专业技术人员职称英语等级考试大纲》主要内容包括：备考指南、题型介绍、
得分技巧、全真检验及解析、通关题库练习。
《2012全国专业技术人员职称外语等级考试专用教材·职称英语综合辅导训练：综合类（A、B、C级
）》包含A、B、C三级的考试内容，考生可根据自身水平学习相关内容。
　　得分技巧为《2012全国专业技术人员职称外语等级考试专用教材·职称英语综合辅导训练：综合
类（A、B、C级）》中心内容，包括题型概述、考核目标、考核目的、出题方向等，全面详述职称英
语得分点及得分技巧。
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